

可持續發展目標(SDGs)網上學習獎勵計劃 2023

學校報名表格 (截止日期：2023 年 3 月 17 日)

學校名稱：_____

本校提名_____位學生參加「可持續發展目標(SDGs)網上學習獎勵計劃 2022」。

(請於 <https://bit.ly/3WpVPOO> 下載「學生登記名單」，並於 2023 年 3 月 17 日或之前，將填妥的「學校報名表格」及「學生登記名單」電郵至 edu@unicef.org.hk 以完成學校登記。)

負責教師資料如下：

教師姓名：	(中文)	(英文)
聯絡電話：		
電郵：		

本校同意提名本校學生參與是次獎勵計劃，並授權以上的教師跟進相關行政事宜及學生學習進度，以及授權聯合國兒童基香港委員會發佈在此獎勵計劃中獲獎學生的相關資料 (只限於學生姓名、就讀年級及學校名稱)。

校印

校長簽署：_____

校長姓名：_____

日期：_____

Sustainable Development Goals (SDGs) eLearn Award Scheme 2023

School Registration Form (Deadline 17 March 2023)

School Name: _____

Our School nominates _____ students to participate in the SDGs eLearning Award Scheme 2022.

(Please download the Student Registration List at <https://bit.ly/3V8kR3z> and return the School Registration Form and Student Registration List by email edu@unicef.org.hk on or before 17 **March 2023** to complete the school registration)

The contact information of the responsible teacher is as follows:

Teacher:	(Chinese)	(English)
Contact phone no.:		
Email:		

Our School agrees to nominate our students to participate in the captioned Award Scheme, and authorizes the teacher above to follow up the relevant administrative matters and students' learning progress, and authorizes UNICEF HK to publicize the relevant information about the student awardees in the Award Scheme (student names, form and name of school only).

School Chop

Signature of Principal:

Name of Principal:

Date:
